

Title (en)
Supporting device for a movable fence.

Title (de)
Stellvorrichtung für einen Mobilzaun.

Title (fr)
Piétement pour clôture mobile.

Publication
EP 0328752 A1 19890823 (DE)

Application
EP 88119924 A 19881130

Priority
DE 3804189 A 19880211

Abstract (en)
The lattice frames (1) of a movable fence are put up and connected in each case by an interposed adjusting support (10). In this arrangement, each frame post (2) of the lattice frame is received, at the bottom, by a sleeve of the support and, further up in the region of the vertex of the support, by a fork. Owing to the fact that a sleeve (18) is adjustable in height, there is the possibility of putting up the lattice frames in steps, so that adaptation to sloping terrain is possible. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Gitterrahmen (1) eines Mobilzauns werden aufgestellt und verbunden jeweils durch einen dazwischengesetzten Stellbock (10). Dabei wird der jeweilige Rahmenpfosten (2) des Gitterrahmens unten von einer Hülse des Bockes aufgenommen und weiter oben im Scheitelpunktbereich des Bockes von einer Gabel. Dadurch, daß eine Hülse (18) höhenmäßig verstellbar ist, besteht die Möglichkeit, die Gitterrahmen in Stufen aufzustellen, so daß eine Anpassung an ein geneigtes Gelände möglich ist.

IPC 1-7
E04H 17/18

IPC 8 full level
E01F 13/02 (2006.01); **E04H 17/18** (2006.01)

CPC (source: EP)
E01F 13/02 (2013.01); **E04H 17/18** (2013.01)

Citation (search report)
• [A] US 3471129 A 19691007 - MPAKARAKES THOMAS J
• [A] GB 1329411 A 19730905 - ELLIS T O
• [A] US 1464305 A 19230807 - WILKEY CONSTANTINE A

Cited by
NL1020116C2; ES2187278A1; FR2741648A1; FR2704879A1; EP0640628A3; CN104775668A; CN117125154A

Designated contracting state (EPC)
BE CH FR LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0328752 A1 19890823; EP 0328752 B1 19920603; DE 3901240 A1 19890824; DE 3901240 C2 19941208

DOCDB simple family (application)
EP 88119924 A 19881130; DE 3901240 A 19890118